# Developing a Thankful Heart: Daily Deliverance (5) Matthew 6:13

- I. What motivates Christians to be thankful?
  - A. "And lead us not into temptation, but deliver us from the evil one." (Matthew 6:13)
  - B. God will provide the necessary guidance to lead us to victory when Satan tempts us. (1 Corinthians 10:12-13)
- II. Temptation and Testing
  - A. In the Christian life there are tests and temptations. (Matthew 6:13)
  - B. God will never entice someone into moral failure. (James 1:13)
  - C. What God gives to us as a test is almost always used by Satan as a temptation. (Matthew 4:1)

#### III. Conclusion

God wants us to be spared from the misery of unnecessary pitfalls.

## "培养一个感恩的心:每天的拯救(5)"

(马太福音 6:13)

#### I. 什么可以鼓动信徒感恩?

- A. "不要让我们陷入试探,救我们脱离那恶者" (马太福音 6:13)
- B. 当撒旦来试探我们的时候,神会提供我们每天的引导来带领我们得胜(哥林多前书 10:12-13)

### Ⅱ. 试探和试炼

- A. 在基督徒的生命中总有试探和试炼(马太福音 6:13)
- B. 神从不会引诱人在道德上失败 (雅各书 1:13)
- C. 撒旦常常把神给我们的试炼,用来试探我们(马太福音 4:1)

#### Ⅲ. 结论

神要我们免去陷入不必要的陷阱之苦